
 
 

 

 

敬啟者： 

響應 4.23 世界閱讀日 

 香港教育城「免費閱讀週」限時免費閱讀電子書 

          4 月 23 日是世界閱讀日，亦是香港全民閱讀日。閱讀不但能增進知識、加強創造力，更能

減少壓力和增加幸福感。為推動「愛閱讀．樂分享」氛圍，香港教育城將於 4 月 23 日起一連七天舉

行「免費閱讀週」，屆時香港教育城將免費開放「教城書櫃」，讓學生盡情閱讀不同類型的電子圖書，

感受閱讀的魅力，培養閱讀的好習慣。 

 

「免費閱讀週」詳情如下︰ 

活動日期：4 月 23 日（星期二）至 4 月 29 日（星期一） 

活動詳情：https://bit.ly/3vCeT4C   

 

參與方法： 

在「免費閱讀週」期間，學生只需以教城校本帳戶登入香港教育城網頁，就能在活動期的

七天內免費閱讀超過 40 間本地及海外出版商提供超過 3,000 本優質電子書，類型涵蓋人

文、史地、中國古典名著、現代經典名著、科普、生活百科和英文叢書等。七天過後，限

時免費的圖書將顯示為「已過期」，學生無需額外取消，亦沒有額外收費。 

 

          

       歡迎家長鼓勵    貴子弟善用網上資源，感受閱讀樂趣，培養閱讀習慣。 

  

         此致 

貴家長 

https://bit.ly/3vCeT4C


 
 

 

 

Dear Parents, 

EdCity presents ‘Free eBook Week’ to celebrate 4.23 World Book Day 

Reading is a gateway to new ideas, perspectives, and worlds to be explored. In celebration of 4.23 World 

Book Day and Hong Kong Reading for All Day, Hong Kong Education City (EdCity) will host a 'Free eBook Week' 

to foster a 'Read and Share' culture among students. From 23 April to 29 April2024,, EdCity will offer free 

access over 3,000 eBooks on 'EdBookshelf', with the aim of inspiring students to delve into the enchanting 

literary world and cultivate wholesome reading habits, all without any cost or hassle. 

Details: 

Period: 23 April 2024  (Tuesday) to 29 April 2024 (Monday) 

Website: https://bit.ly/3vCeT4C 

 

How to Join  

During the week-long campaign, students simply need to log in to EdCity’s website using their school-based 

accounts to enjoy free access to over 3,000 top-notch eBooks provided by more than 40 local and 

international publishers. These captivating reads cover a wide range of genres, including humanities, history, 

geography, Chinese classics, modern literature, popular science, life encyclopaedias, and English books. Once 

the seven days have elapsed, the time-limited free books will automatically be marked as ‘expired’, without 

any additional action required from the students, and there will be no extra charges. 

 

Join us as we empower your children to grow their love of reading!  

 

https://bit.ly/3vCeT4C

